
Zijad Jagodić 

1. Pitanje postavljeno Vijeću ministara BiH, Vladi Federacije BiH, Vladi Rebublike Srpske, 

vladama kantona i Vladi Brčko Distrikta BiH - Šta se čini na zakonskom rješavanju 

zbrinjavanja mlijeka i mliječnih proizvoda za koje je inspekcijskim nalazima utvrđeno da 

sadrže izuzetno opasne i nedozvoljene količine aflatoksina, a da se značajne količine 

nalaze na lagerima mljekara u BiH (od čega samo 400 tona na lageru Tuzlanske 

mljekare)? 

2. Pitanje postavljeno Vijeću ministara BiH -  Šta je u toku 2012. i prvoj polovini 2013. 

godine učinjeno na smanjenju broja tužbi pred Evropskim sudom za ljudska prava, kod 

kojeg je samo u 2010. godini podneseno 507, a u 2011. godini 1.350 tužbi, koje se tiču 

Bosne i Hercegovine? 

3. Pitanje postavljeno nadležnim sudovima u BiH -  Koliko se privrednih društava (d.d. kao 

i d.o.o) vodi u stečajnom postupku, koja su to privredna društva, od kada je otvoren 

stečajni postupak, ko je upravnik, a sve na dan 30.6.2013.? 

4. Pitanje postavljeno Ministarstvu sigurnosti BiH i Državnoj agenciji za istrage i zaštitu – 

Kada će SIPA, prije svih, početi s aktivnijom misijom u dijelu privrednog kriminala koji 

čine odgovorna lica u pravnom licu, što je skoro svakodnevno vidljivo zbog 

neuplaćivanja i neispunjavanja preuzetih zakonskih obaveza, kako do zaposlenika tako i 

do poslovnih partnera, te nadležnih javnih institucija? 
 


